



من نحن

تأسست شركة التوريدات المبتكرة للمقاولات العامة بالعام ١٤٣٥هـ وامتلكت خلال هذه الفترة الخبرة المناسبة للعمل بمجالات مختلفة من التخصصات في المشاريع تشمل الأعمال الانشائية والمعمارية والميكانيكية والكهربائية. تنوعت نوعية المشاريع التي شاركت بها التوريدات المبتكرة بين المشاريع الحكومية والخاصة وما بين المباني السكنية والتجارية والحكومية ساهمت التوريدات المبتكرة في العمل على أنظمة مختلفة في المباني مكنتها من اكتساب الخبرات المطلوبة لتنفيذ مختلف المشاريع.

ABOUT US

The Innovative Supplies Company for General Contracting was established in the year 1435 AH, and during this period it acquired the appropriate experience to work in various fields of specialization in projects, including construction, architectural, mechanical and electrical works. The types of projects in which Innovative supplies participated varied between governmental and private projects, and between residential, commercial and governmental buildings. The innovative supplies contributed to working on different systems in the buildings, which enabled them to gain the expertise required to implement the various projects.



الأعمال الانشائية والمعمارية

قامت شركة التوريدات المبتكرة بتنفيذ العديد من المشاريع الانشائية التجارية والسكنية من فلل وعمائر ومراكز تجارية وتملك الطاقم الفني المتمرس لتنفيذ مختلف الحلول الانشائية للمباني. كما قامت التوريدات المبتكرة بتنفيذ مختلف البنود المعمارية من لياسة وأرضيات وأسقف ودهانات بمختلف المواصفات المطلوبة حسب متطلبات كل مالك لمشروع.

CONSTRUCTION AND ARCHITECTURAL WORKS

The Innovative Supplies Company has implemented many commercial and residential construction projects such as villas, buildings, and commercial centers. It has the experienced technical staff to implement various construction solutions for buildings. Innovative Supplies implemented various architectural items such as plastering, floors, ceilings, and paints with various required specifications, according to the requirements of each project owner.





الأعمال الميكانيكية والكهربائية

شركة التوريدات المبتكرة تمتلك جميع الخبرات اللازمة لتنفيذ مختلف الأنظمة الميكانيكية والكهربائية المطلوبة لكل مبنى من مختصين بأعمال التكييف والأعمال الصحية والأعمال الكهربائية المختلفة. تعمل مؤسسة التوريدات المبتكرة في جميع أنظمة التكييف والتهوية من تصميم وتوريد وتركيب المركزى والبكج التكييف لأعمال والكونسيلد والاسبليت وجميع أنواع الدكتات ومواسير التبريد ومخارج ومداخل الهواء. هذا وتمتلك الخبرة الكافية لتنفيذ أعمال مكافحة الحريق حسب متطلبات الدفاع المدنى وتقديم الشهادات المطلوبة لذلك.

MECHANICAL AND ELECTRICAL WORKS

The Innovative Supplies Company has all the expertise necessary to implement the various mechanical and electrical systems required for each building, including specialists in air conditioning, sanitary works, and various electrical works. The Innovative Supplies Corporation works in all air conditioning and designing, ventilation systems, including supplying and installing central, packaged, concealed and split air conditioning works, all types of ducts, cooling pipes, air outlets and inlets. Moreover, it has sufficient experience to carry out firefighting works according to the requirements of civil defense and to provide the required certificates for that.







خبراتنا

مشروع كلية اعداد المدربين بجدة.

تم تنفيذ اعمال التكييف والأعمال الصحية وتركيب مضخات المياه بمشروع كلية أعداد المدربين بجده والتي كانت تحتوي علي عدد خمس مباني رئيسية وتم الانتهاء وتسليم جميع الأعمال في موعدها طبقا لمواصفات المالك (المؤسسة العامة للتدريب التقني والمهنى).



PROJECT OF THE COLLEGE OF TRAINERS PREPARATION IN JEDDAH.

Air conditioning, sanitary works, and water pumps installation were carried out at the Trainers College project in Jeddah, which contained five main buildings. All works were completed and delivered on time according to the specifications of the owner (the General Organization for Technical and Vocational Training).





CENTRAL LIBRARY PROJECT AT ABDULRAHMAN AL-FAISAL UNIVERSITY IN DAMMAM.

The library consists of a 3-storey building that includes reading halls, rooms. administrative meetina offices, and central laboratories. The Innovative **Supplies** Company contributed to the implementation of various works in this project. including architectural works (plastering, tiles, gypsum board walls) and mechanical works, where air conditioning works were carried out, which included chiller units, air handling units (Unit Handling Air), intake, exhaust and pressure fans, as well as all Sanitary works, airport drainage, and installation of water pumps.

مشروع المكتبة المركزية بجامعة عبدالرحمن الفيصل بالدمام.

تتكون المكتبة من مبنى مكون من ٣ طوابق تشمل قاعات قراءة وغرف اجتماعات ومكاتب إدارية ومعامل مركزية. ساهمت شركة التوريدات المبتكرة بتنفيذ أعمال مختلفة بهذا المشروع من أعمال معمارية (لياسة وبلاط وجدران جبس بورد) وأعمال ميكانيكية حيث تم تنفيذ اعمال التكييف والتي كانت تضم وحدات الشواء تشيللر(Chiller) (ووحـــــدات مناولة الهواء تشيللر(Unit Handling Air) ومراوح السحب والطرد والضغط وكذلك تم تنفيذ جميع الاعمال الصحية وصرف الإمطاروتركيب مضخات المياه.











مشاريع عدة مباني بجامعة أم القرى

شاركت شركة التوريدات المبتكرة وكوادرها في تنفيذ بعض الأعمال المعمارية والانشائية والميكانيكية بعدة مباني بجامعة أم القرى شطر الطالبات منها (مبنى الإدارة العامة, مبنى الحاسب الالي, مبنى العمادات المساندة, مبنى الفصول الدراسية) . حيث قامت بتنفيذ أعمال توريد وتركيب أرضيات الجرانيت لكامل المشروع بالإضافة لأعمال اللياسة والدهان لكامل عناصر المشروع. أيضا تم تنفيذ أعمال التكييف ومكافحة الحريق طبقا لمواصفات المشروع, هذا بالإضافة لكامل الأعمال الصحية للمشاريع المذكورة مع تركيب مضخات المياه.

PROJECTS OF SEVERAL BUILDINGS AT UMM AL-QURA UNIVERSITY

The Innovative Supplies Company and its cadres participated in the implementation of some architectural, construction and mechanical works in several buildings at Umm Al-Qura University, the female section, including (the general administration building, the computer building, the support deanships building, and the classrooms building). Where it carried out the works of supplying and installing granite floors for the entire project, in addition to plastering and painting works for all elements of the project. Also, air-conditioning and firefighting works were carried out according to the project specifications, in addition to all the sanitary works for the mentioned projects, with the installation of water pumps.









إسكان المؤسسة العامة لتحلية المياه بالمدينة المنورة

ساهمت شركة التوريدات المبتكرة للمقاولات في تنفيذ بعض الأعمال بمشروع إسكان التحلية بالمدينة المنورة. يتكون المشروع من عدد وعمائر سكنية ومسجد بالإضافة لأعمال الموقع العام من أسفلت وترصيف وتشجير. كانت مساهمة مؤسسة التوريدات المبتكرة ببعض الاعمال الانشائية والمعمارية لهذا المشروع من تنفيذ أعمال الخرسانات لبعض العمائر وأعمال اللياسة والبلاط بالإضافة لأعمال أرصفة الموقع العام.

HOUSING OF THE GENERAL CORPORATION FOR WATER DESALINATION IN MADINAH

The nnovative Supplies Company contributed to the implementation of some works in the Tahlia housing project in Madinah. The project consists of 9 residential buildings and a mosque, in addition to the general site works of asphalt, paving and landscaping. The contribution of the Innovative Supplies Corporation was some of the construction and architectural works for this project, from the implementation of concrete works for some buildings, plastering and tiling works, in addition to the sidewalks of the general site.





مشروع أبراج وادي كدانة بمشعر منى قامت شركة التوريدات المبتكرة للمقاولات بتفيذ الاعمال الانشائية شامل المباني لعدد عبني تابع لمشروع وادي كدانة بمشعر منى. هذا وكان المشروع يتألف من مسطح مباني للدور الواحد ٥٠٠ متر مربع و بعدد ٥ متر مربع و بعدد ٥ مربع للمبني الواحد. ولله الحمد تمكنت شركة التوريدات المبتكرة من تنفيذ كامل الأعمال المناطة بها خلال ثلاثة شهور فقط.

CAMP DEVELOPMENT PROJECT IN MASH'AR WADI MINA OF KADANA

The Innovative Supplies Contracting Company carried out the construction works, including buildings, for 2 buildings belonging to the Wadi Kadana project in Mina. The project consisted of a building area of 2,500 square meters per floor, with 5 recurring floors, with a total area of 13,000 square meters per building. Praise be to God, the Innovative Supplies Company was able to carry out all the work entrusted to it within only three months.









مجمع محلات تجارية في مدينه جدة

قامت شركة التوريدات المبتكرة للمقاولات بتفيذ الاعمال الانشائية شامل المباني لعدد ٢ مبني تابع لمشروع وادي كدانة بمشعر منى. هذا وكان المشروع يتألف من مسطح مباني للدور الواحد ١٥٠٠ متر مربع و بعدد ٥ ادوار متكررة باجمالي مسطحات ١٣ الف متر مربع للمبني الواحد. ولله الحمد تمكنت شركة التوريدات المبتكرة من تنفيذ كامل الأعمال المناطة بها خلال ثلاثة شهور فقط.

A COMMERCIAL COMPLEX IN JEDDAH

The Innovative Supplies Company has implemented a commercial store complex containing 16 stores with a total area exceeding 1,500 square meters per floor and a height of 8 meters. The scope of work included implementing all construction, architectural, electrical and plumbing works.



مشروع فندق تيارا (جدة)

قامت شركة التوريدات المبتكرة للمقاولات بتنفيذ مبنى فندق تيارا بجدة كاملا بجميع العناصر الانشائية والمعمارية والميكانيكية والكهربائية. يتكون المشروع من قبو بالإضافة لعدد ٧ أدوار مكررة بإجمالي مسطحات حوالي من متر مسطح. يحتوى المبنى على معظم الأنظمة الميكانيكية والكهربائية الحديثة المستخدمة في المباني الفندقية من أنظمة تكييف ونظام مكافحة الحريق وكاميرات مراقبة.



TIARA HOTEL PROJECT (JEDDAH)

The Innovative Supplies Company implemented the entire Tiara Hotel building in Jeddah with all the structural, architectural, mechanical and electrical elements. The project consists of a basement in addition to 7











مشروع تطوير و احلال دورات المياه في مشعر مني

قامت الشركة بانشاء عدد ٦ مباني تتكون من ٢ دور و بمسطحات من ٣٥٠ متر مسطح و حتي ٧٥٠ متر مسطح للدور الواحد ؛ و كان ذلك جزء من مشروع تطوير منظومة الطهارة بالمشاعر المقدسة التابع لشركة كدانة

RESTROOM DEVELOPMENT AND REPLACEMENT PROJECT IN MINA

The company constructed 6 buildings consisting of 2 floors with areas ranging from 350 square meters to 750 square meters per floor. This was part of the project to develop the purification system in the holy sites, affiliated with Kadana Company.

مشروع تطوير الطرق المحيطه بابراج كدانه الوادي بمشعر مني

قامت الشركه بتنفيذ الاعمال الانشائية لاعمال مكابس النفايات الخاصه بابراج الوادي بعدد ۸ مكابس بطول ۳ متر و عمق ٤ متر بالاضافه لاعمال السند للمباني المحيطه المطلوبه



ROAD DEVELOPMENT PROJECT SURROUNDING THE KADANA AL WADI TOWERS IN MINA

The company has implemented the construction works for the waste compactors for the Wadi Towers, with 8 compactors, 30 meters long and 4 meters deep, in addition to the required support works for the surrounding buildings.





مشاريع تجارية وسكنية متعددة

قامت ولازالت شركة التوريدات المبتكرة بالإضافة إلى هذه المشاريع بتنفيذ العديد من المشاريع المختلفة بمدينة جدة من عمائر تجارية وسكنية ومعارض تجارية وفلل سكنية وذلك حسب المواصفات المطلوبة لكل مشروع.



MULTIPLE COMMERCIAL AND RESIDENTIAL PROJECTS

addition to these projects, the Innovative **Supplies** Company has implemented many different projects in including Jeddah. commercial and residential buildings. commercial showrooms. residential and villas. according to the specifications required for each project.















تصنيف مقدمي خدمات المدن تمنع وزارة البديات والإسكان شهادة تصنيف للمنشأة

شركة التوريدات المبتكرة للمقاولات عامة شركة شخص واحد

	رخبص	اسم مالك المنشأة	تاريخ إصدار السجل التجاري/ الترخيص	الرقم الوطني الموحد /الترخيص	بياثات العنشأة	
		بدر عبد الله سعيد الغامدي	02/04/2014	7013468942		
		رقم الإصدار	تاريخ الإصدار	رقم الشهادة		
П		1	05/08/2025	2025006416	بيانات شهادة التصنيف	
		درجة التقييم الفنى	درجة التكييم الانتمائي	المجال		
		6.375	BBB-	التشييد والبناء	مجالات شهادة التصنيف	
		0.3/3	вы-	اللسييد والبده	مجالات شهادة التصنيف	





CONTACT US

- Jeddah Imam Shafi'i Street
- **J** 0501772073
- innovative_supplies@hotmail.com
- @suppliesEst

